
                                                            Z á p i s n i c a 

Zo zasadnutia VV Združenia urbarialistov obce Jakubov, p.s., ktoré sa konalo dňa 30.8.2016 

 

Prítomní:: podľa prezenčnej listiny 

 Zasadnutia sa zúčastnili aj členovia DR 

 

K bodu 1 . zahájenie: 

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala predsedníčka B. Sirotová, ktorá prítomných 

oboznámila s programom dnešného zasadnutia a za overovateľa určila p. Šimka 

 

K bodu 2 – výsledky hospodárenia v lesoch  

V tomto bode oboznámila prítomných s výsledkom hospodárenia v lesoch za obdobie od 

mesiaca januára do konca mesiaca júla 2016. Ťažba dreva v tomto roku predstavovala 

393m3 drevnej hmoty , ktorá bola aj predaná. Nakoľko končí 10-ročný hospodársky plán 

ťažba dreva je minimálna. K novému 10-ročnému plánu zatiaľ nemáme žiadne nové údaje, 

a preto ťažba bude naďalej stagnovať. 

V tejto súvislosti predsedkyňa informovala aj o stave financií na účte Združenia. K dnešnému 

dňu je na účte 14 294,21€, pričom nás čakajú úhrady pre OLH, geodetke a firme Horles, 

spolu 878€ 

 

K bodu 3 – jednanie s pracovníkmi a.s. eustream 

Jednanie s pracovníkmi akciovej spoločnosti eustream, kde spoločnosť zastupovala p. 

Prepelicová prebieha v písomnej forme a zástupkyňa firmy nám oznámila, že súhlasia 

s osobným jednaním na ich firme v Nitre a stretnutie sa môže uskutočniť v termíne po 5. 

septembri 2016 

                                                                                      Uznesenie: pokračovať v rokovaní  

                                                                                       Zodp.: Sirotová 

K bodu 4 – žiadosti o prenájom pozemku 

Združenie  obdržalo 2 ústne žiadosti o prenájom častí pozemku, a to od p. Ľ. Putíka, ktorý má 

záujem o prenájom časti pozemku vedľa pozemku p.č. 2021/70 a ďalej ide o časť pozemku  

za domom p. Miroslava Pajpacha, kde v záhrade stavala rodinný dom jeho dcéra 

s manželom. Novovytvorený pozemok by slúžil ako nádvorie k novému rodinnému domu. 

Žiadosť s údajmi o budúcich nájomcoch a GP budú Združeniu predložené po odsúhlasení 

výkonným výborom. Cena za nájom je stanovená na 15€ za 1m2 

                                                                                        Uznesenie: uzavrieť nové nájomné zmluv                                                                                         



 

K bodu 5 – vykonávanie protipožiarnych hliadok: 

Protipožiarne hliadky sa v tomto letnom období nemuseli vykonávať, pretože nebolo 

vyhlásenie nebezpečie vzniku požiarov nadriadeným orgánom. Členovia VV aj DR napriek 

tomu vykonávali pochôdzky po lesoch, za čo im predsedkyňa poďakovala 

 

K bodu 6 – predloženie opravného daňového priznania 

Na základe nášho jednania s účtovníckou firmou, ktorá nám spracúva doklady a vedie 

účtovníctvo bolo predložené opravné daňové priznanie, ktorého výsledkom bolo vyčíslenie 

preplatku na dani z príjmu v čiastke 2105€ . Táto čiastka bude zúčtovaná s predpísanými 

preddavkami na daň, t.j. 2x771,80€. Rozdiel preplatku bude vrátený na náš účet 

K bodu 7 – zoznam členov k LV 1331: 

Zoznam členov Združenia k LV 1331 vypracovala p. Osuská. Tento treba predložiť na zápis 

katastrálnemu úradu v Malackách 

  Zodp: Osuská, úloha trvá  

K bodu 8 – majetkovoprávne usporiadanie pozemkov na LV 1227: 

Pozemky patriace Združeniu, ktoré sú vedené na LV 1227 sa nachádzajú v zastavanej časti 

obce medzi rodinnými domami a sú užívané súkromnými osobami. Prvé stretnutie sa 

uskutočnilo 26.7.2016 a druhé sa uskutoční 5.9.2016 v Urbárnom dome, pretože neprišlo 

k jednoznačnej dohode. Niektorí užívatelia tvrdia, že za pozemky platili, avšak zatiaľ 

nepredložili žiaden adekvátny doklad. Dohodlo sa na tom, že v prípade súhlasu bude 

notárske zápisnice  zabezpečovať Združenie, taktiež geometrický plán a právne služby, 

a preto sa cena navýšila na 4€ za 1m2. V súčasnej dobe bolo vypracované geodetické 

zameranie s výmerami pozemkov. Ďalšie stretnutie sa uskutoční koncom mesiaca septembra 

2016 a príde ku konečnému rozhodnutiu 

                                                                                             Zodp: Sirotová 

 

K bodu 9 – R ô z n e : 

a/ Združeniu bol predložený dodatok k zmluve s firmou IKEA, kde bol rozdiel pri stanovení 

cien za drevo. Drevo bolo rozdelené do ďalšej kategórie, dodatok bol odsúhlasený 

b/predsedkyňa informovala prítomných členov VV a DR o ďalšom znížení mesačných odmien 

členov VV. Odmeny budú vyplácané v čiastke o 20€ nižšie. Predložený bol tiež  návrh na 

vyplácanie odmien raz za štvrťrok, čo prinesie úsporu za spracovanie miezd  

 

Overil: predseda Združenia 



                                                                               

                                                                                


